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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   19/2013 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   155/2013 
  

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 9η Μαΐου 2013, ημέρα Πέμπτη και ώρα 12:00 μεσ., 

στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 19η/2013 

συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 

23706/2-5-2013 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπουζιάνης Παύλος, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας, Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1)   

Καμβυσίδης Ιωάννης, 2) Καρβέλης Γεώργιος, 3) Μπασακίδης Νικόλαος, 4) Μπρεδήμας 

Θεόδωρος,  5) Νιάρχος Αναστάσιος  και 6) Φαββατάς Δημήτριος. 

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος και 2)  Μπούχαλης Δημήτριος.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . .  
Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το 1ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 145/2011 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου Καλαμάτας ως προς τη μείωση δημοτικών τελών σε ΑΜΕΑ. 

 
Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 23635/2-5-2013 εισήγηση του Τμήματος Δημοτικών Προσόδων της 
Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας έχει ως εξής:  
 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΜΕΙΩΣΗ Δ.Τ. ΚΑΙ Φ.Η.Χ 

 
Αφού λάβαμε υπόψη:  

1. την με αριθμ. 145/2011 ΑΔΣ με θέμα «Αναπροσαρμογή δημοτικών τελών έτους 
2011». 

2. Τα προφορικά αιτήματα των δημοτών για μείωση των τελών σε ΑΜΕΑ. 
3. Το άρθρο 93 «Αρμοδιότητες του Δημοτικού Συμβουλίου» του Ν. 3463/06 

(Κ.Δ.Κ) 
 
Εισηγούμεθα:  
Την τροποποίηση της με αριθμ. 145/2011 ΑΔΣ όσον αφορά τη μείωση των Δ.Τ σε 
ΑΜΕΑ με ποσοστό αναπηρίας από 80% και άνω.  
 

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
ΠΑΥΛΟΣ ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ 

 
 
Η εισήγηση του κ. Προέδρου καθώς και η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του 
θέματος αναλυτικά έχουν ως εξής:  
 

 
Η απόφαση η προηγούμενη, την οποία είχαμε πάρει, θα το διαβάσετε και 
μέσα, δεν ξέρω, επισυνάπτεται η προηγούμενη  απόφαση, λέει ότι η 

μείωση των τελών είναι με ποσοστό αναπηρίας άνω του 80% και η Υπηρεσία θεώρησε 
κάτω ότι δεν καλύπτεται για τα ποσοστά αναπηρίας 80%, με αποτέλεσμα να θέλουν 
μια καινούργια απόφαση, όπου θα λέμε με ποσοστό αναπηρίας από 80% και άνω. Να 
συμπεριλαμβάνεται δηλαδή και το 80 γιατί το μεγαλύτερο ποσοστό των αιτήσεων των 
ΑΜΕΑ είναι στο 80%.   

 
Τυπικό είναι το θέμα, αλλά νομίζω όμως ότι από 67% δεν είναι για τα 
άτομα με ειδικές ανάγκες; Δηλαδή ένας άνθρωπος που τον έχει βγάλει η 

Επιτροπή 70% δεν θα συμπεριληφθεί στην ……………….. 
 
ΦΩΝΗ: Όχι, όχι.  

 
Γιατί ξέρω ότι τις απαλλαγές που δικαιούνται αυτοί οι άνθρωποι είναι από 
67% και όχι από 80%.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η απόφαση αυτή αφορά καθαρά ………….. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  
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Το διαδικαστικό θέμα. Δεν διαφωνώ σ’ αυτό.  
 
Υπάρχουν διάφορες κατηγορίες. Στην περίπτωση αυτή αναφερόμαστε με 
ποσοστό 80% και άνω. Εμείς σαν Δήμος έχουμε πάρει αυτή την 

απόφαση. Κάτω, πιο κάτω αναφέρονται άλλες κατηγορίες, μιλάει για  τρίτεκνους και 
πολύτεκνους, είναι διάφορες κατηγορίες.  

 
Τέλος πάντων, εμείς ψηφίζουμε λευκό σ’ αυτή την απόφαση, διότι 
πιστεύουμε ότι αυτή η απόφαση που έχει παρθεί από το Δημοτικό 

Συμβούλιο δεν είναι η καλύτερη,  ούτε τα οικονομικά καλύπτουν τους πολύτεκνους και 
αυτά, αλλά και ένας ανάπηρος που είναι με 70% αναπηρία πρέπει να συμπεριληφθεί 
και αυτός μέσα. ΛΕΥΚΟ ψηφίζουμε.  

 
Αυτό σημαίνει ότι πρέπει να γίνει εισήγηση πάλι στο Δημοτικό Συμβούλιο 
και να αλλάξει τελείως. Να αλλάξουν οι αποφάσεις οι οποίες έχουμε 

πάρει.       
 
Το 2011 που είχε συζητηθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο η αύξηση των 
δημοτικών τελών για όλους τους δημότες, είχαμε κάνει πρόταση 

συγκεκριμένη με μέτρα ανακούφισης των εργατικών λαϊκών οικογενειών και μέσα εκεί 
είχαμε προτείνει την απαλλαγή δημοτικών τελών για άπορους, ΑΜΕΑ και πολύτεκνους. 
Αυτό υποστηρίζουμε και τώρα δηλώνουμε παρών και ψηφίζουμε τη δική μας πρόταση 
που λέει απαλλαγή δημοτικών τελών για άπορους, ΑΜΕΑ και πολύτεκνους.      
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, τη δήλωση ΛΕΥΚΗΣ ψήφου από τους κ.κ. Μπρεδήμα 
και Φαββατά και ΠΑΡΩΝ από τον κ. Νιάρχο, κατά πλειοψηφία, 
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 
Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο την τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 
145/2011 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας που αφορά 
στην αναπροσαρμογή δημοτικών τελών έτους 2011, ώστε η μείωση 
δημοτικών τελών σε ΑΜΕΑ να ισχύει σε όσους έχουν ποσοστό αναπηρίας από 
80% και πάνω και όχι ποσοστό αναπηρίας άνω του 80%, σύμφωνα με την 
εισήγηση του Αντιδημάρχου κ. Μπουζιάνη Παύλου η οποία καταχωρείται στο 
ιστορικό της απόφασης αυτής.   
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως 
ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Παύλος Μπουζιάνης     1. Καμβυσίδης Ιωάννης 

  2. Καρβέλης Γεώργιος 

  3. Μπασακίδης Νικόλαος 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ:  
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  4. Μπρεδήμας Θεόδωρος   

  5. Νιάρχος Αναστάσιος  

  6. Φαββατάς Δημήτριος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 13 Μαΐου 2013 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΠΑΥΛΟΣ ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

 
 


